
ZPRÁVA O VYŘIZOVÁNÍ DOTAZŮ A PŘIPOMÍNEK ČLENŮ
ZASTUPITELSTVA MĚSTA

Z II. zasedání zastupitelstva města, konaného dne 19. prosince 2002 při�ly kanceláři primátora
na vědomí čtyři odpovědi na dotazy zastupitelů.

Dotaz zastupitele RSDr. Petra Braného
Proč rada města neuva�uje o znovuzřízení Územní komise?

Odpovídá doc. RNDr. Miroslav Tetter, CSc.- primátor
Rada města České Budějovice  zhodnotila nezbytnou potřebu komisí, jako poradního a
iniciativního orgánu pro svoji činnost. Na základě návrhu jednotlivých členů rady města byly
schváleny pouze ty komise, které jak se domnívám, nezbytně potřebujeme ji� v současné
době. Jde předev�ím o komise, od kterých očekáváme návrhy na poskytování dotací a
příspěvků nebo komise, od kterých naopak očekáváme zhodnocení účelnosti vynalo�ených
prostředků v uplynulém období. Je samozřejmé, �e s odstupem času mohou vzniknout a jsem
přesvědčen, �e vzniknou dal�í komise. Pokud se týká územní komise, pak musíme nejdříve
zhodnotit činnost uplynulého období a předev�ím stanovit, jaké by měla být její činnost
nadále. Víte jistě dobře, �e ke konci funkčního období byly značné problémy v některých
částech města, kde řada členů ukončila předčasně svou činnost nebo nepracovala. Při ustavení
jakékoliv dal�í komise Vás po�ádám o návrh zástupce klubu zastupitelů KSČM.

�ádost zastupitelky Ing. Marie Paukejové
�ádám pana primátora o písemnou odpověď na dopis, který jsem obdr�ela.
Je to dopis z 15. 8. 2000 a je to vyjádření k �ádosti města České Budějovice o převod majetku
z vlastnictví ČR, Ministerstva obrany a k usnesení Vlády č. 861 z roku 1999, které se týkalo
schválení záměru převodu části areálu gará�e �U jatek�. Dne 19. 7. 2000 byla Rada města České
Budějovice seznámena se závěry jednání, které se uskutečnilo tého� dne mezi zástupci města
České Budějovice a Ministerstvem obrany ČR ve věci převodu části majetku ČR, Ministerstva
obrany na město České Budějovice. V souladu s tímto jednáním byla rada města mimo jiné
informována o �ádosti podnikatele Michala Kuby, firma Siko o převod části nemovitosti v k.ú.
České Budějovice 3 v areálu gará�í �U jatek� na Pra�ské třídě se stavbou občanské vybavenosti.
Proto�e se jedná o část nemovitostí, které jsou uvedeny v �ádosti města České Budějovice
o převod do jeho majetku, vzala rada města tuto skutečnost svým usnesením č. 811/2000 na
vědomí a město České Budějovice tímto odstupuje od �ádosti na převod.
Vyhledala jsem si příslu�né usnesení a toto usnesení nikoho k tomuto kroku neopravňuje.
�ádám tedy o vysvětlení.

Odpovídá doc. RNDr. Miroslav Tetter, CSc. � primátor
Dne 14. 6. 2002 proběhlo jednání mezi zástupci města a Ministerstvem obrany, které za město
vedl pan náměstek Čáp a dále byl přítomen Mgr. Hauser. Předmětem jednání byla směna
nemovitého majetku. Jak vyplývá ze zápisu (osobně jsem se jednání nezúčastnil, byl jsem
slu�ebně v Praze) informovala �zástupkyně HÚNMS MO o usnesení vlády ČR č. 861/1999,
kterým vláda schválila záměr odprodeje haly �Jeseník� (gará�í u jatek) s tím, �e po�ádala
město o vstřícnost při realizaci záměru prodeje.� Tolik citace ze zápisu, který zapsal Mgr.
Hauser. Na základě toho byl dne 19. 7. 2002 v  radě města materiál: Majetek ČR �
Ministerstvo obrany. V tomto materiálu se uvádí, �e město České Budějovice v souladu
s usnesením vlády ČR č. 596 ze dne 19. 10. 1994 uplatňuje nárok na svůj �historický
majetek�, mezi kterým jsou mimo jiné i nemovitosti nacházející se v k.ú. České Budějovice 3
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v areálu �gará�í u jatek�. Dále se v důvodové zprávě uvádí informace o jednání, které
proběhlo na úřadu města 14. 6. 2000. Současně se zde uvádí, �e firma SIKO � Michal Kuba
v současné době vyu�ívá areál Ministerstva obrany ČR vedle gará�í u jatek pro
podnikatelskou činnost. Rada města přijala usnesení, kterým vzala na vědomí informaci
zástupců Ministerstva obrany ČR ji� vý�e citovanou a ulo�ila náměstku primátora Zdeňku
Čápovi jednat v této věci se zástupci Ministerstva obrany ČR. Číslo usnesení je 811/2000.
Domnívám se, �e náměstek Čáp pouze realizoval to, co projednala rada města. Rada města
vzala na vědomí informaci o jednání se zástupci Ministerstva obrany a tedy vzala na vědomí i
�ádost zástupkyně Ministerstva obrany o vstřícnost ze strany města vzhledem k usnesení
vlády ČR č. 861/1999, kterým byl schválen záměr odprodeje části areálu. Proto�e v usnesení
nebylo ulo�eno náměstku Čápovi striktně po�adovat o převod tohoto majetku na město, poslal
náměstek Čáp tento dopis, který citujete. Nejedná se o historický majetek města a �ádost o
převod dal�ího vojenského majetku na měst, který uvádí náměstek Čáp ve svém dopisu
Ministerstvu obrany dne 10. 2. 1999 nebyla podlo�ena usnesením Zastupitelstva města České
Budějovice. Proto se nedomnívám, �e by náměstek Čáp překročil své kompetence.

�ádost zastupitele MUDr. Vladislava Smrčky
1.) �ádám o nápravu zásadních chyb, uvedených v �Radničním zpravodaji� za jmény

zastupitelů � zvolen za � ná� správný název je Sdru�ení nezávislých (SN) � v�ech 5
zastupitelů. �ádám o tiskovou opravu.

2.) Vzhledem k tomu, �e tiskovina �Radniční zpravodaj� je financována z rozpočtu města,
�ádám Vás o zaji�tění mo�nosti pro klub �Sdru�ení nezávislých� v adekvátním rozsahu
zveřejňovat svá písemná stanoviska, postoje a názory.

Odpovídá doc. RNDr. Miroslav Tetter, CSc. � primátor
Va�e po�adavky, týkající se Radničních novin, budou ře�eny následovně:
Od ledna tohoto roku budou tyto noviny vycházet jedenkrát měsíčně jako samostatná příloha
Českobudějovických listů v barevné úpravě. V těchto novinách, pokud budou uváděna jména
zastupitelů a za koho je tento zastupitel zvolen, bude vskutku uváděn správný název příslu�né
strany nebo sdru�ení, za které byl zastupitel zvolen. Ve va�em případě jde tedy o Sdru�ení
nezávislých (SN). Vámi po�adovaná tisková oprava bude zveřejněna. Příslu�ný odpovědný
redaktor byl informován a poučen.
Pokud se jedná o Vá� po�adavek, týkající se vymezení určitého rozsahu pro vá� klub
v Radničních novinách, musím Vás pane zastupiteli upozornit, �e tyto noviny plní jiný cíl a
nejsou platformou pro diskusi politických stran, či dal�ích uskupení. Úkolem těchto novin je
informovat občany o významných rozhodnutích zastupitelstva města, rady města a vedení
radnice. Jde o informace týkající se rozvoje problematiky města a jeho jednotlivých částí ve
v�ech oblastech, které se dotýkají �ivota nás v�ech. Pro politická stanoviska a názory jsou na
trhu veřejná média, která umo�ňují dle jejich rozhodnutí vyjadřovat stanoviska a názory
politických stran či jiných politických uskupení k jakékoliv problematice. Konečně i
v po�adavku Vydavatelství Vltava, se kterým je uzavírána smlouva, je uvedeno, �e noviny
budou apolitické a nebudou tedy prostřednictvím názorů politických stran či jiných subjektů
vytvářet jejich vlastní image.
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�ádost zastupitele Ing. Jaroslava Mačího
Rada města usnesením č. 1170/2002 schválila znění dopisu primátora města � poslední výzvy
starostům dlu�ných obcí k úhradě celého dluhu neuhrazených neinvestičních nákladů za �áky
základních �kol z cizích obcí do 31. 3. 2003. �ádám o podrobněj�í informace � kterým obcím byl
zaslán tento dopis, jaké jsou dlu�né částky.

Odpovídá doc. RNDr. Miroslav Tetter, CSc. � primátor
K 30. 11. 2002 činily pohledávky za obcemi 1 974 254,-Kč. Rada města České Budějovice projednala
dne 11. 12. 2002 návrh dopisu jako poslední výzvy starostům obcí k uhrazení dluhu. Na základě
dopisu bylo dle bankovního výpisu v prosinci uhrazeno:
Nová Ves 10 777,-Kč (ze 130 177,-Kč)
Homole 208 393,-Kč (celý dluh)
Borek 254 434,-Kč (z 272 928,-Kč)
Dívčice 19 899,-Kč (celý dluh)
Úsilné 58 346,30 Kč (z 269 680,-Kč)


